
饗宴之福臨善心人 慈善套餐

DINING for the Feast of Fortune Charity Menu

頭盤｜Appetizer 
招牌點心拼盤

Joy Cafe’s Signature Dim Sum Platter
Steamed Abalone Siu Mai, Steamed Shrimp Dumplings, Steamed Grouper Dumplings, Pig Egg Young Bun

鮑魚燒賣、香檳蝦餃、皇帝東星斑餃、流沙奶黃豬豬

餐湯 ｜ Soup

酥皮龍蝦湯 或 鮮蟹肉周打湯

Lobster Bisque in Puff Pastry or Fresh Dungeness Crab Chowder

主菜（三選一）｜Main Course (Choose one of three)

A  扒什錦海鮮黑松露忌廉汁天使麵

Assorted Seafood with Angel Hair Pasta and Black Truffle Cream Sauce

B  煎三文魚扒配安格斯牛柳  黑椒蘑菇汁

Pan Fried Salmon Steak and Angus Beef Tenderloin, with Black Pepper Mushroom Sauce

C  煎三文魚扒配澳洲羊架  香草薄荷汁

Pan Fried Salmon Steak and Australian Lamb Rack, with Mint Herb Sauce

甜品｜Dessert 
楊枝甘露凍糕

Mango Pomelo Sago Dessert 

飲品 ｜Drink 

自選熱奶茶、熱咖啡、阿華田 或 好立克

Choose one: hot milk tea, hot coffee, Ovaltine or Hollick

$ 150   四位用 For four persons

This restaurant supports the future of health care by participating in the 2021 DINING for the Feast of Fortune
fundraising mission. For each of the Feast of Fortune menus served, $25 CAD will be donated to

the new St Paul’s at the Jim Pattison Medical Centre.
此食肆透過參與 2021 饗宴之福臨善心人籌款活動，致力支持未來醫療福利，每次供應「福臨善心人」 盛宴

菜譜，將特別捐出 $25 加元收益給予為位於 JIM PATTISON 醫療中心的新聖保祿醫院。請響應支持，為善最樂。

#Diningforfof2021


